
Evenementenbeleid 

 

Over het stimuleren van het evenementenbeleid denken GroenLinks en GS toch heel 

verschillend. Dat is wel gebleken uit het verloop van het huidige  voorstel waarin 200.000 euro 

naar Gelderland Sport gaat en naar het Gelders bureau voor Toerisme.  

 

In de NRC van zaterdag 24 januari 2015 stonden twee interessant artikelen over de zin van 

evenementen. De vraag was of een stad daar wel economisch van gaat bloeien. Het lijkt erop dat 

evenementen, die steeds groter worden, de omgeving niet aantrekkelijker maken. Een evenement, 

zo stellen de schrijvers, is ook voor de bewoners zelf. De bewoners zelf zorgen dat er geleefd 

wordt in een stad. Dit artikel sluit aan bij het gedachtengoed van GroenLinks.  

 

Bij het stimuleren van het evenementenbeleid ging onze gedachten dan ook niet uit naar 

grootschalige evenementen, maar naar de kleinere die een effect op hun omgeving kunnen 

hebben.  Voor ons hoeft het niet steeds een overtreffende trap te zijn van groot, groter, grootst. 

Maar, zo bleek bij het vorige voorstel over het evenementenbeleid, dat de aanvraagprocedure en 

de vereisten om hiervoor in aanmerking te komen te hoog waren voor kleine evenementen.  

 

Tijdens de behandeling van het vorige voorstel zijn er ook insprekers geweest die aangaven dat 

de aanvraagprocedure te veel eisen stelt. Daar is in het nieuwe voorstel niets meegedaan. De 

aanvraag procedure is niet vereenvoudigd. Dat betekent niet dat men de eisen hoeft te 

verminderen. De aanvraagprocedure is niet vereenvoudigd en de toets is niet simpeler gemaakt 

voor de aanvragen die van onderop kwamen. GroenLinks is hier teleurgesteld over.  

 

En dan is er nog iets dat ons van het hart moet. Opnieuw wordt de cultuursector in het hoekje 

gezet van een sector waarin men niet professioneel. Ze zijn er nog niet aan toe om over spin-off 

te denken. Nou dat zou ik niet durven zeggen over een evenement als Music Meeting, die hebben 

pas een grote prijs gehad en is een evenement waarvoor buitenlanders en Amsterdammers naar 

Gelderland komen, vanwege de inhoudelijk kwaliteit. Ik zou dat ook niet durven zeggen over 

festival Go Short, dat heel goed aansluit bij huidige tendensen. De cultuursector is wèl 

professioneel en ze zijn creatief. Daar kan de provincie nog wat van leren met hun ingewikkelde 

papieren aanvragen. In het vervolgvoorstel is aangegeven dat de cultuursector niet meer mee kan 

doen, omdat de tender al voorbij is.  Maar waarom is er dan niet eerder op ingestoken? Waar een 

wil is, is een weg!  

 

In de Commissie is nog aangegeven dat wij nog wel mee wilden denken over een wijziging van 

het voorstel maar we kwamen niet tot een zinnige wijziging.  

Kortom; GroenLinks kon niet instemmen met het huidige Evenementenbeleid. 

Het voorstel is echter wel aangenomen, omdat alle coalitiepartijen het voorstel ondersteunen.  
 

Renske Waardenburg, Statenlid GroenLinks 


